

**Asyad Shipping Company S.A.O.G** 

("Asyad Shipping" or the "Company")

Date: 28 September 2025

Trading Code: ASCO

Dear Shareholders and Market Participants,

Subject: Asyad Shipping Company S.A.O.G expands Dry

Bulk fleet with US\$209 million strategic investment

Asyad Shipping Company S.A.O.G is pleased to announce that it has invested in purchasing three Newcastlemax Dry Bulk Carriers as part of the Company's growth strategy.

**Dr. Ibrahim Al-Nadhairi, Chief Executive Officer, commented:** "With an increase in our Dry Bulk capacity, we are further strengthening our capabilities to deliver solutions for our customers while keeping pace with rising global demand. Growing our Dry Bulk segment is part of our growth strategy as per our business plan and executing this deal means we can meet rising demand and increase our service offerings to our customers."

The Company signed the agreement on the 25th of September 2025 to purchase the three vessels for total consideration of US\$209 million. The vessels are expected to be delivered in the first quarter of 2026. The company will update the market when the vessels have been delivered.

The acquired vessels will increase the Company's fleet of Dry Bulk Carriers making it a major player in the region. This investment further strengthens the Company's Dry Bulk Segment, delivering on its fleet expansion plans and supports Asyad Shipping's broader growth strategy and global presence.

Each vessel has a capacity of 208,000 deadweight tonnage and is equipped with an Exhaust Gas Cleaning System (EGCS) and a Ballast Water Treatment System (BWTS). Furthermore, they feature an energy-efficient hull design with engines designed for thermal and mechanical شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع ("أسياد للنقل البحرى" أو "الشركة")

التاريخ: ٢٨ سبتمبر ٢٠٢٥م

رمز التداول:ASCO

الأفاضل المساهمين والمشاركين في السوق،

الموضوع: شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع توسِّع أسطول ناقلات البضائع الجافة من خلال استثمار إستراتيجي بقيمة ٢٠٩ مليون دولار أمريكي

يسر شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع إفادة المساهمين عن استثمارها في شراء ثلاث ناقلات من نوع نيوكاسل ماكس للبضائع الجافة وذلك ضمن إستراتيجية الشركة للتوسع.

كما أفاد الرئيس التنفيذي/ الدكتور إبراهيم النظيري ب: أن زيادة قدرة الشركة في قطاع نقل البضائع الجافة، سيعمل على تعزيز كفاءتنا في تقديم حلول متكاملة لعملائنا، ولمواكبة الطلب العالمي المتنامي. ويُعتبر تطوير قطاع البضائع الجافة جزءًا محوريًا من إستراتيجية الشركة للنمو، كما يتيح لنا هذا الاتفاق تلبية الطلب المتزايد وتوسيع نطاق خدماتنا بشكل مستدام ."

وقعت الشركة الاتفاقية في ٢٥ سبتمبر ٢٠٢٥م لشراء ثلاث ناقلات للبضائع الجافة بقيمة إجمالية قدرها ٢٠٩ مليون دولار أمريكي. من المتوقع تسليم السفن في الربع الأول من عام ٢٠٢٦م، وسيتم اعلام المساهمين والسوق عند استلام السفن.

السفن التي تم الإستحواذ عليها سترفع أسطول نقل البضائع الجافة بالشركة مما يجعلها من المشغلين الكبار في المنطقة ويعزز هذا الاستثمار أهمية ودور قطاع البضائع الجافة ويدعم تحقيق خطة الشركة في زيادة أسطولها ودعم استراتيجية النمو الواسع ووجودها العالمي.

تبلغ سعة الحمولة لكل سفينة ٢٠٨,٠٠٠ طن وتم تجهيزها بنظام تنظيف غاز العادم (EGCS) ونظام معالجة مياه الصابورة (التوازن) (BWTS). علاوة على ذلك، تتميز هذه السفن بتصميم هياكل يدعم تحسين كفاءة الطاقة، مع تصميم محركات لتحقيق الكفاءة الحرارية والميكانيكية لضمان الامتثال

## Asyad Shipping Company S.A.O.G

للوائح منظمة البيئية العالمية (IMO).



efficiency, ensuring compliance with the International Maritime Organization (IMO) environmental regulations.

The Company remains committed to implementing a robust capital expenditure programme, investing in valueaccretive strategic investments to deliver value for its Shareholders and Stakeholders.

وتؤكد الشركة التزامها بتنفيذ برنامج مميز للنفقات الرأسمالية، وذلك بالتركيز في الاستثمار بمشاريع الإستراتيجي المعزز لقيمة وأداء الشركة، بما يضمن تحقيق عوائد مستدامة للمساهمين والشركاء.

Best regards, Asyad Shipping Company S.A.O.G

مع أطيب التحيات، شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع

المخول بالتوقيع

**Authorized Signatory** 

**Enquiries** 

**Investor Relations Asyad Shipping** Email: IR.Shipping@asyad.om

للاستفسارات: علاقات المستثمرين - أسياد للنقل البحري

البريد الإلكتروني: IR.Shipping@asyad.om

## Notes to Editors:

شركة أسياد للنقل البحري هي شركة عمانية مدرجة في بورصة مسقط (رمز Asyad Shipping, listed on the Muscat Stock Exchange (MSX) symbol: ASCO) is one of the leading players in deep-sea geographical location, and one of the largest globally diversified fleets (approx. 90 vessels), the Company serves over 60 countries and is well positioned to supply highgrowth markets, such as Asia, the Middle East and North Africa.

The Company has been operating for over 20 years and serves its blue-chip customers through its five business segments: Crude, Dry Bulk, Gas, Liner and Products.

## ملاحظات للمحررين:

التداول: ASCO)، وتعد واحدة من الشركات الرائدة في مجال النقل البحري. وبفضل موقعها الجغرافي الإستراتيجي، تمتلك وتشغل الشركة واحد من أكبر transportation, based in Oman. With its strategic الأساطيل المتنوعة القطاعات عالميًا (حوالي ٩٠ سفينة)، وتخدم الشركة أكثر من ٦٠ دولة، وهي في وضع منافس لتلبية احتياجات الأسواق ذات النمو العالي، مثل آسيا والشرق الأوسط وشمال أفريقيا.

> تعمل الشركة لأكثر من ٢٠ عامًا، وتقدم خدماتها للعملاء الكبار من خلال خمس قطاعات أساسية للنقل البحري وهي: النفط الخام، والبضائع الجافة، والغاز، والحاويات، والمنتجات النفطية.

## Asyad Shipping Company S.A.O.G